
 

 

ONTVANGEN VRAGEN FINANCIËN VOORJAARSCONGRES 19 APRIL 2023 

 

KINHEIM – Gijs ten Bosch 
 
2022:  
Verlies van 60k in totaal; + 23k vereniging - 83k topsport 

• Waarom extra reis- en verblijfskosten bestuur internationale toernooien; wat is hier beleid en met 
hoeveel overschreden? 

• Debiteuren; toename debiteuren positie met bijna 100k; wat gebeurt hier? Voorziening dubieuze 
debiteuren: hoeveel en waarom? 

• Topsport verlies van 83k wordt er per toernooi een begroting gemaakt? Zo ja, welke toernooien 
veroorzaken het tekort. Waarom wordt dit geaccepteerd? 

• Voormalig technisch directeur T. Smeets is nog in dienst wat drukt op de topsport begroting. Was deze 
positie voorzien in het budget 2022? 

• Kwalijke zaak dat de topsport met een verlies van 83k de financiële positie van de bond uitholt, zeker 
gezien het belang van verenigingsport voor bestaansrecht van de KNBSB. Hoe mitigeert de bond deze 
risico’s? 

• Er wordt aangeven dat er sprake is geweest van langdurig verzuim. Waarom is de bestemmingsreserve 
hiervoor niet aangesproken? 

• 'In het deel Verenigingssport zitten de verschillen tussen begroting en realisatie voornamelijk op het 
gebied door meer uitgaven aan personeelskosten (door ziektevervanging en prioriteitsprojecten)'. Zijn de 
hogere kosten voor prioriteitsprojecten kosten voor consultants? (op pagina 24: kosten inhuur externen 
bijna EUR 400K hoger dan begroot) 

• Wat zijn de opbrengsten van de projecten binnen Sportontwikkeling en Sportpromotie, en om hoeveel 
gaat dat? 

• Cijfers op pagina 12: Waar zijn de inkomsten Honkbal en Softball uit opgebouwd? Hoe worden de 
NOC*NSF gelden over Honkbal en Softball toegerekend? (subsidies pagina 24) 

• Cijfers op pagina 12: Waar en hoe zitten kosten en opbrengsten van de Academies en CTO in de cijfers? 
• Pagina 25: 'Het verlies zal volledig gedragen worden op NTTO.' Waarom wordt dat zo gesteld? 
• Pagina 25: 'Ook zal in 2023 en 2024 de reserve weer zo snel mogelijk aangevuld moeten worden. De 

World Baseball Classic en Premier12 lenen zich daarvoor.' Zijn daar al aanwijzingen voor (met name WBC 
2023)? 

2023: 

• NOC*NSF claimt een bedrag terug van de KNBSB. Deze is niet opgenomen in de begroting. Wat zijn de 
argumenten waarom dit niet is ingecalculeerd? 

• Wat is het financiële risico in de begroting ten aanzien van World Baseball Classic. Het toernooi is 
afgelopen, hoe ziet de financiële afrekening eruit? 

• Welke risico’s zitten er verder nog in de begroting? 
• Hoe wordt begrotingsdiscipline afgedwongen voor de topsport? 

  



 

 

 
Bestuursverslag: 

• 'Commerciële partijen houden de hand op de knip omdat ook daar de kosten stijgen.' Is dat (ook) niet 
omdat de commerciële waarde (het bereik, de impact) van honk- en softbal beperkt is voor sponsoren? 

• Topsport: 
o 'Team Kingdom of the Netherlands softbal won in Barcelona niet alleen de Europese titel, maar 

kwalificeerde zich daarmee ook voor de World Cup in 2023.' Welke plaats op de Wereld ranglijst? 
o 'Na een onderbreking van vier jaar door Corona, kon het honkbalpubliek in Haarlem weer 

genieten van de Honkbal Week Haarlem. Mooi weer, ouderwets goede sfeer en de toernooiwinst 
van Team Kingdom of the Netherlands, maakte het toernooi in 2022 tot een succes.' Wat is de 
relatie met en het belang van de Honkbal Week Haarlem voor de bond? Wat is de verwachting 
voor 2024 qua financiën? 

• De toekomst: 
o 'De grote uitdaging wordt om met minder middelen de ambitieuze doelstellingen te behalen die 

er liggen.' Waar zitten de mogelijkheden om kosten te besparen? 

 
 


